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LVIII sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji  

dnia 24 listopada 2023 r.  
Wypełniając obowiązek informacyjny wynikający z ogólnego rozporządzenia o ochronie danych 
osobowych informuję, że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Podstawą przetwarzania danych osobowych jest konieczność 
wykonania obowiązku informacyjnego wynikającego z artykułu 20 ustęp jeden  b ustawy o 
samorządzie gminnym. Szczegółowe informacje o przetwarzaniu danych osobowych w związku 
z obradami Rady Miejskiej są dostępne w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego 
w Gubinie. 
 
I. Otwarcie sesji.  
Przewodniczący otworzył LVIII sesję Rady Miejskiej w Gubinie.  
Obecnych 13 radnych. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.   
 
Przewodniczący przywitał burmistrza Bartłomieja Bartczaka, zastępcę burmistrza Justynę 
Karpisiak, naczelników wydziałów, kierowników jednostek, wszystkich radnych obecnych na 
dzisiejszym posiedzeniu, w tym nowo wybranego radnego pana Waldemara Bajora oraz 
wszystkich śledzących obrady on line  
 
II. Ślubowanie radnego Waldemara Bajora 
Przewodniczący przywitał nowo wybranego radnego pana Waldemara Bajora. 
Radny Waldemar Bajor złożył ślubowanie, wygłaszając rotę ślubowania: 
„ Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki radnego 
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwe mając na względzie dobro mojej gminy i jej 
mieszkańców”. 
 
Przewodniczący złożył wniosek o rozszerzenie porządku sesji o dwa projekty uchwały - projekt 
uchwały nr 438 zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia liczby członków, składów osobowych 
oraz wyboru przewodniczących i zastępców przewodniczących stałych komisji Rady Miejskiej   
oraz projekt uchwały nr 439 zmieniający uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek 
W wyniku przeprowadzonego głosowania porządek sesji został rozszerzony/ 13 osób 
za, 0 osób przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu.  
 
Przewodniczący złożył wniosek o usunięcie z porządku obrad pkt VII Przyjęcie protokołu z 
LVII sesji Rady Miejskiej.  
Protokół ten był wyłożony w biurze rady do wglądu, ale z uwagi na to, że na ostatniej sesji 
system rejestracji audiowizualny, pojawiły się problemy z odtworzeniem zapisu z przebiegu tej 
sesji i nie wszystko udało się zapisać w protokole. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek 
W wyniku przeprowadzonego głosowania pkt VII z porządku obrad został usunięty/ 12 
osób za, 0 osób przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/  
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek sesji z przegłosowaną zmianą   
W wyniku przeprowadzonego głosowania porządek sesji został rozszerzony/13 osób za, 
0 osób przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  



2 
 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
III. Informacja Burmistrza na temat działań podjętych od ostatniej sesji. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Radny Mirosław Rogiński 
Jakie ważne ustalenia podjęto w Marszowie w spotkaniu dotyczącym instalacji spalarni śmieci? 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Są zaplanowane konkretne działania w tym temacie, bo wiadomo, że to jest inwestycja, która 
może powodować obawy tamtych mieszkańców. Chodziło o to, aby posłuchać jakie są obawy i 
w co się zaangażować.  
 
IV. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej na temat działalności 

Komisji w okresie między sesjami. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej – Danuta Grygorowicz - komisja spotkała się raz 
celem zaopiniowania projektów uchwał.  
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska – Teresa Opara 
komisja obradowała rac celem zapoznania się z projektami uchwał. 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki -  Robert Woszak – komisja spotkała 
się raz. Na posiedzeniu komisji goszczono dyrektora Centrum Usług Wspólnych o 
funkcjonowaniu i problemach jednostki oraz opiniowano projekty uchwał.  
Komisja Rewizyjna - Danuta Grygorowicz komisja spotkała się raz celem rekontroli w 

Stowarzyszeniu przyjaciół Ziemi Gubińskiej.  
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Teresa Zajkowska -komisja nie obradowała.   
 
V. Zapoznanie z projektem uchwały Zgromadzenia Krośnieńskiego Związku 
Powiatowo-Gminnego w sprawie zmiany Statutu Krośnieńskiego Związku Powiatowo-
Gminnego 
Projekt był omawiany na komisjach przez panią zastępcę naczelnika Wydziału Komunalnego i 
Inwestycji oraz naczelnika Wydziału Nieruchomości i Współpracy Zagranicznej 
 
Wszystkie komisje zapoznały się z projektem. 
 
Radna Halina Wojnicz 
Naczelnik wydziału NWZ szeroko omawiał na Komisji Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki 
zadania i projekt Zgromadzenia Krośnieńskiego Związku Powiatowo Gminnego. Związek ten 
działa znaczenie wcześnie. Dotyczy przede wszystkim tak, jak mówi ustawa przede wszystkim 
komunikacji miejskiej, gminnej, ale również zobowiązuje powiaty do uruchomienia komunikacji 
liniowej. 
Radna jest zdania, że jeżeli będzie regulamin tak realizowany jak poprzednio, to wątpi, czy 
rozwiąże to nasze sprawy. 
Pytanie do pana burmistrza i całej rady 
Autobus liniowy wychodzący z Zielonej Góry do Gubina o godz. 22:20 wjeżdżając do Krosna 
Odrz. wiezie pasażerów na górną cześć miasta. Wraca na dworzec autobusowy i jedzie do 
Gubina. W Gubinie wysadza pasażerów na przystanku przy PKSie, nie wiezie gubinian w górną 
część miasta.  
Połączenie Gubin – Żary. W dalszym ciągu nasi mieszkańcy nie mają dojazdu do szpitala 105 
na wyspie i w ogóle połączenia z tak dużym miastem. Dlaczego tak jest od dłuższego czasu, że 
naszych mieszkańców traktuje się no bardzo źle, jeżeli się mówi, proszę sobie wynająć 
samochód. Radna zwraca się z prośbą o podjęcie zasadniczych działań w tej sprawie.  
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Radna jest zdania, że po zmianie przewoźnika na terenie naszego miasta komunikacja miejska 
dość dobrze działa. 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
W krośnie Odrz. nie działa żadna komunikacja miejska. U nas działa, za to płacimy.  
Radna Halina Wojnicz 
Należy podjąć decyzję i absolutnie tutaj trzeba rozmawiać z PKSem, żeby,  linia między Żarami 
a Gubinem ruszyła. 
Zastępca burmistrza Justyna Karpisiak 
Informacja z wczoraj, w tej sprawie trwają rozmowy między poszczególnymi gminami, które 
znajdują się na trasie Gubin -Zielona- Żary i będą prowadzone negocjacje ze wszystkimi 
gminami co do dopłaty właśnie do tej linii autobusowej i będzie to również organizowane 
między powiatami żarskim i krośnieńskim. Trwają rozmowy. Prawdopodobnie idzie to w 
dobrym kierunku. Od przyszłego roku jest duże prawdopodobieństwo, że ta linia zostanie 
uruchomiona. 
Radna Halina Wojnicz 
Te rozmowy trwają znacznie wcześniej, tylko nic z nich nie wynika. Radna zwraca uwagę, że 
proponowała, aby połączenie było chociaż do Lubska, a z Lubska komunikacja żarska.  
Zastępca burmistrza Justyna Karpisiak 
Informacja z wczoraj od pana wicestarosty, że są już to rozmowy na etapie obliczania kwoty 
dofinansowania do poszczególnych gmin. Jeżeli wszystkie gminy się na to złożą, na tą 
komunikację. Będzie uruchomiona prawdopodobnie w przyszłym roku.  
Zastępca burmistrza Justyna Karpisiak 
Czy pani burmistrza wie, kiedy te rozmowy się zakończą? 
Przewodniczący Krzysztof Zdobylak 
Proponuje powrócić do tego tematu, jak będzie pan starosta lub pan wicestarosta, bo to oni 
generalnie są w tym związku i głównie odpowiedzialność na nich spoczywa. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Gubinie nie zgłosiła zastrzeżeń co do treści 
uchwały Zgromadzenia Krośnieńskiego Związku Powiatowo Gminnego w sprawie zmiany 
statutu Krośnieńskiego Związku Powiatowo Gminnego. 
 
VI. Podjęcie uchwał w sprawie:    

1. zmieniający uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 
439 

W związku ze śmiercią jednego z radnych, który był członkiem Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji, zachodzi potrzeba uzupełnienia składu osobowego komisji. Projekt uchwały radni 

otrzymali na sesji. 

 

Przewodniczący zaproponował kandydaturę Waldemara Bajora.  

Waldemar Bajor wyraził zgodę. 
 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę Waldemara Bajora. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania kandydatura została przyjęta 12 głosami za, 0 osób 
przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu 
 
Przewodniczący przypomniał, że należy jeszcze wybrać przewodniczącego komisji.  
Przewodniczący zaproponował kandydaturę radnej Teresy Zajkowskiej. 
 
Teresa Zajkowska wyraża zgodę.  
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Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

 
Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę Teresy Zajkowskiej 
W wyniku przeprowadzonego głosowania kandydatura została przyjęta 13 głosami za, 0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu. 
 
Na zastępcę przewodniczącego komisji przewodniczący zaproponował kandydaturę radnego 
Roberta Woszaka. 
 
Robert Woszak wyraża zgodę. 
 
Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

 
Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę Roberta Woszaka 
W wyniku przeprowadzonego głosowania kandydatura została przyjęta 12 głosami za, 0 osób 
przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie całość uchwały  
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /13 osób za, 0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr LVIII.413.2023 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
                                                                                                           

2. zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia liczby członków, składów osobowych 
oraz wyboru przewodniczących i zastępców przewodniczących stałych komisji 
Rady Miejskiej   
– 438 

W związku ze śmiercią jednego z radnych, który był członkiem Komisji Kultury, Oświaty, 

Młodzieży, Sportu i Turystyki, zachodzi potrzeba uzupełnienia składu osobowego komisji. 

Projekt uchwały radni otrzymali na sesji. 

 

Przewodniczący zaproponował kandydaturę Waldemara Bajora. 

 

Waldemar Bajor wyraził zgodę.  

 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę Waldemara Bajora. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania kandydatura została przyjęta 12 głosami za, 0 osób 
przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu 
 
Przewodniczący przypomniał, że należy wybrać jeszcze zastępcę przewodniczącego komisji. 
Na zastępcę przewodniczącego komisji przewodniczący zaproponował Halinę Wojnicz. 
 
Halina Wojnicz nie wyraziła zgody. 
 

Radny Mirosław Rogiński zaproponował kandydaturę radnej Teresy Zajkowskiej. 

 

Teresa Zajkowska wyraziła zgodę. 

 
Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę Teresy Zajkowskiej 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania kandydatura została przyjęta 13 głosami za, 0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie całość uchwały  
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /13 osób za, 0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr LVIII.414.2023 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
  

3. dopłaty do systemu gospodarowania odpadami komunalnymi – 434 

Projekt uchwały nr 434 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 
uchwały został omówiony na komisjach.  
 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.   
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 434  
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /12 osób za, 0 osób 
przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr LVIII.415.2023 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

4. Wyboru metody oraz ustalania opłaty i stawki za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi dla nieruchomości zamieszkałych – 445 

Projekt uchwały nr 445 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 
uchwały został omówiony na komisjach.   
 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie   
 
Zastępca naczelnika wydziału Komunalnego i Inwestycji Alicja Ratowicz 
W zeszłym roku bilans był ujemny. W tym roku jest deficyt, dlatego proponuje się podjęcie 
przedmiotowej uchwały.  
 
Radna Halina Wojnicz 
Czy podwyżka 44 zł od osoby, czy to będzie się bilansowało? Śmieci wielkogabarytowe też są 
śmieciami. Śmieci tego rodzaju są wystawiane przed altany śmietnikowe i one od czadu do czadu 
są zabierane. Jednak wpływa to na estetykę miasta. Radna zwraca uwagę, że bardzo jej zależy na 
ekologii w mieście i okolicy. W tej chwili wygląda, to tak, że tniemy z regulaminu, a 
podwyższamy na wywózkę za śmieci.  
Radny Robert Woszak 
Czy wprowadzenie elektronicznej obsługi obiegu odpadami plus np. budowa wiaty przez 
Przedsiębiorstwo Usług Miejskich, która zasłaniałaby odpady wielkogabarytowe przed 
opadami. Spowodowałoby to także zmniejszenie tonażu. Może wtedy nie trzeba by było 
podnosić o 4 zł.  
Zastępca naczelnika Wydziału Komunalnego Alicja Rutowicz 
Odpowiadając na pytanie radnej Haliny Wojnicz 
 
Nasz regulamin posiada bardzo szeroki wachlarz usług dla mieszkańców. Jesteśmy gminą, która 
świadczy szerokie usługi w ramach tej opłaty. Przykładem może być na przykład gmina wiejska, 
gdzie odpady komunalne są wywożone latem 2 razy w miesiącu. Segregowane są raz w miesiącu. 
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Zimą są z kolei wywożone raz w miesiącu, a PSZOK jest czynny tylko raz w tygodniu po 2 
godziny. Opłata u nich wynosi 39 zł. U nas odbywa się to bardzo często. 
Jeżeli chodzi o odpady wielkogabarytowe, które są pozostawiane pod altankami.  
Przedsiębiorstwo Usług Miejskich ma obowiązek zabierać spod altany i nie obciąża gminę 
dodatkowymi kosztami. Dodatkowym kosztem to jest to, że masa tych odpadów 
wielkogabarytowych jest większa. 
Gdyby mieszkańcy wykorzystali tą możliwości i chcieliby się stosować do Regulaminu w pełnym 
zakresie i wywozili by do pszoku, który odbiera odpady i odbiera 5 razy w tygodniu, to 
prawdopodobnie nie byłoby tych pod altankami. Najłatwiej jest wyrzucić pod śmietnik i stąd te 
kłopoty.  
Odpowiadając na pytanie radego Roberta Woszaka 
Limitowanie odpadów - waga, którą ma zamierza kupić Przedsiębiorstwo Usług Miejskich. 
Jesteśmy na etapie ogłaszania przetargu. Od stycznia będą limity wprowadzone. Jest szansa, że 
faktycznie masa odpadów nam się może zmniejszyć. Nie, nie dajemy na to gwarancji, nikt nie 
da na to gwarancji. Jak się będzie tutaj toczyła ta gospodarka odpadami. Produkujemy coraz 
więcej śmieci. Szukamy dobrych rozwiązań.  
Przewodniczący Krzysztof Zdobylak 
Zmiany nastąpią od 1 sierpnia 2024 roku. Może uda się poprzez działania, które do tej pory 
wprowadzono, w jakichkolwiek sposób zbilansować to. 
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 445  
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /8 osób za, 4 osoby 
przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr LVIII.416.2023 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

5. określenia stawek podatku od nieruchomości oraz z wolnień od podatku od 

nieruchomości - 435 

Projekt uchwały nr 435 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 
uchwały został omówiony na komisjach.  
 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie  
 
Skarbnik Edyta Smiejan przedstawiła dane finansowe do projektu uchwały.  
 
Radna Halina Wojnicz 
Jakie były planowane dochody na 2023 rok po podwyżce podatków? 
Skarbnik Edyta Smiejan 
Na ten moment skarbnik nie jest w stanie odpowiedzieć.  
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 435  
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /9 osób za, 3 osoby 
przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr LVIII.417.2023 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

6. określenia stawek podatku od środków transportowych – 436 

Projekt uchwały nr 436 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 
uchwały został omówiony na komisjach.  

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie  
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Skarbnik Edyta Smiejan przedstawiła dane finansowe do projektu uchwały.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 436  
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /9 osób za, 3 osoby 
przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr LVIII.418.2023 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 

7. o zmianie uchwały w sprawie uchwały budżetowej gminy Gubin o statusie 

miejskim na 2023 rok –  441 

Projekt uchwały nr 441 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 
uchwały został omówiony na komisjach.   

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 441  
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /12 osób za, 0 osób 
przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr LVIII.419.2023 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

8. zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej nr XLVIII.339.2022 w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gubin o statusie miejskim na lata 2023-2035 –  442 

Projekt uchwały nr 442 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 
uchwały został omówiony na komisjach.   

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 442  
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /13 osób za, 0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr LVIII.420.2023 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

9. zasad przyznawania świadczeń z pomocy społecznej w zakresie zadań własnych 

gminy oraz zasad zwrotu wydatków na świadczenia – 443 

Projekt uchwały nr 443 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 
uchwały został omówiony na komisjach.   
 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 443  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /13 osób za, 0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr LVIII.421.2023 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

10. ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2024-2028 - 444 

Projekt uchwały nr 444 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 
uchwały został omówiony na komisjach.   

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 444  
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /13 osób za, 0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr LVIII.422.2023 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

11. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy dzierżawy nieruchomości – 440 

Projekt uchwały nr 440 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 
uchwały został omówiony na komisjach.   

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 427  
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /13 osób za, 0 osób 
przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr LVIII.423.2023 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

12. zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej – 437 
Projekt uchwały nr 437 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji  

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 437  
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /12 osób za, 0 osób 
przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr LVIII.424.2023 
Radna Halina Wojnicz 
Jak zostały zrealizowane zalecenia pokontrolne z przeprowadzonej kontroli w Wiadomościach 
Gubińskich. Jest dużo wątpliwości. Radna prosi o informację.  
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VII. Sprawy różne  
Przewodniczący zwrócił uwagę, że w punkcie sprawy różne powinny być zgłaszane lub 
komunikowane drobne sprawy, typu zaproszenia na wydarzenie, informacje o jakichś ważnych 
terminach, w których trzeba coś dokonać. Na ostatnich sesjach punkt zmienił się w interpelacje, 
zapytania. Procedury dla tego typu zgłaszania spraw reguluje ustawa o samorządzie gminnym. 
Przypomniał również, że wiele spraw można omówić na posiedzeniach komisji.  
 
Radna Teresa Zajkowska 
1.Dlaczego na dzisiejszej sesji nie ma wydawcy Wiadomości Gubińskich? 
2.Ulica Repatriantów – w przyszłym roku nie jest przewidziany remont tej ulicy. 
3.Nie przyjmuje lekarz ginekolog na NFZ. Radna w tej spawie zwróciła się także do 
wicestarosty, który zapewnił, że prowadzone są rozmowy i jest wielka szansa, ze od stycznia 
lekarz już będzie przyjmował. Radna zwraca się do pana burmistrza, aby wspierać tego typu 
działania.  
Przewodniczący Krzysztof Zdobylak 
Odpowiadając radnej Teresie Zajkowskiej odnośnie nieobecności redaktora Wiadomości 
Gubińskich – nie widzi związku z tematem. 
Radna Teresa Zajkowska 
Chodzi o to dlaczego nasza samorządowa gazeta stała się przed wyborami parlamentarnymi 
takim forum, nabrała charakteru politycznego. Chodziło o tego typu wyjaśnienia. Wtedy pan 
przewodniczący powiedział, że tego typu wyjaśnienia powinien złożyć wydawca gazety. 
Radny Jan Skóra 
Podziękował, że mógł wręczyć w imieniu zastępcy burmistrza prezenty, podczas koncertu, który 
odbył się 10 listopada br. Podziękowania także dla pana Andrzeja Winiszewskiego – strefa 
kultury w mieście zmienia się na lepsze. 16 grudnia będzie organizowany jarmark 
bożonarodzeniowy.   
Radna Halina Wojnicz 
Pytanie do przewodniczącego Rady Miejskiej 
Czy pan jako przewodniczący interesuje się treścią interpelacji i ich realizacji?  
Są sprawy, na które trzeba mieć baczenie, ponieważ treść takich interpelacji powraca, bo to są 
istotne sprawy dla mieszkańców naszego miasta.  
Przewodniczący Krzysztof Zdobylak 
Radny, który zgłasza dany problem w swoim okręgu, czy w swoim mieście, też monitoruje tą 
sprawę i pilotuję. Przewodniczący poinformował, że tam, gdzie może to wspiera. Ponadto jest 
zdania, aby jeżeli pisząc interpelację, to też się za tym wnioskiem, czy zapytaniem chodzić i 
dociekać. Interpelacje są kierowane do pana burmistrza. Burmistrz i pan burmistrz na nie 
odpowiada. Każdy jest odpowiedzialny za spełnienie mandatu radnego i każdy powinien 
pilnować swoich spraw i tych rzeczy, którymi się, że w danym momencie zajmuje. 
Radna Halina Wojnicz pytanie do przewodniczącego Rady Miejskiej 
Czy pan jako przewodniczący będzie pilnował tych spraw? 
Przewodniczący Krzysztof Zdobylak poinformował, że swoje interpelacje monitoruje.  
 
IX. Zamknięcie LVIII sesji Rady Miejskiej  w Gubinie 
Przewodniczący stwierdził, że porządek sesji został wyczerpany i zamknął LVIII sesję Rady 
Miejskiej w Gubinie.  
 
                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
                                                                                     Krzysztof Zdobylak  
 
Zakończono o godz.12:40 
Protokołowała A.Dobras 
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